

Maid in Cyberspace
- le festival XX d'art WWW
May 31st and June 1st, 1997



Maid in Cyberspace
- le festival XX d'art WWW
Le 31 mai et le 1er juin 1997

The artists in the festival are :

Les artistes du festival sont :

Some of the projects are no longer available on line. Please contact Studio XX to view them on CD Rom.

Quelques uns des projets ne sont plus en ligne. S.V.P. contactez le Studio XX pour visionner ceux-ci sur cédérom.

Here are the web versions of the presented texts from:

- [Katherine Liberovskaya](#) introduces Web Art and the projects (in French)
- [Sheryl Hamilton](#) on Cyberfeminism

with contributions, not on the XX site, from:

- Melentie Pandilovski "[Welcome Back to the Empire](#)" a developing online interactive parallel history of the battles of Alexander III of Macedonia (Republic of Macedonia)
- Veronik Menanteau "[Violence et Conscience](#)" France's first virtual exhibition and an ongoing collective exploration. (in French) (France)
- Christy Sheffield Sanford "[RED MONA French Flash Cards](#)" The story of a woman who does nature meditations and craves a workable triangle, drawn from "Two Little Soldiers" by De Maupassant. (America)
- Nara Zoyd "[la Zoyd's pataVerse](#)" an avatar's adventures (America)

Voici les versions www des présentations de:

- [Katherine Liberovskaya](#) son introduction de l'art web et les projets (en français)
- [Sheryl Hamilton](#) : le Cyberféminisme (in English)

avec d'autre contributions, qui ne sont pas sur le site XX, de:

- Melentie Pandilovski "[Welcome Back to the Empire](#)" Une histoire interactive parallèle en développement des combats d'Alexandre III de Macédoine (en anglais) (République de Macédoine)
- Veronik Menanteau "[Violence et Conscience](#)" La première exposition virtuelle de France et une exploration collective en cours. (France)
- Christy Sheffield Sanford "[RED MONA French Flash Cards](#)" L'histoire d'une femme qui pratique la méditation et qui cherche un triangle fonctionnel, inspiré de "Deux Petits Soldats" par De Maupassant. (en anglais) (America)
- Nara Zoyd "[la Zoyd's pataVerse](#)" Les aventures d'un avatar (en anglais) (America)